
 
 

 

 

Številka: 03207-2/2011-4 

Datum:   7. 4. 2011    

 

Z A P I S 

2. seje odbora za okolje in prostor, ki je bila v četrtek, 7. 4. 2011 ob 17.00 uri v prostorih 

Občine Postojna. 

 

PRISOTNI: Dominik Širca, Andrej Cej,  Janko Nabergoj, Andrej Poljšak, Herman 

Zakrajšek, Dominik Fajdiga, Iztok Podbregar 

 

OSTALI PRISOTNI: Boštjan Udovič, direktor občinske uprave, Urban Pinter, višji 

svetovalec – vodja režijskega obrata, Bernarda Lenarčič - zapisničarka 

 

Sejo je vodil predsednik odbora Andrej Poljšak. 

 

 

Ad 1) 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda 
 

Ugotovljeno je bilo, da je odbor sklepčen.  

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel     d n e v n i   r e d : 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda 

2. Potrditev zapisa 1. seje odbora 

3. Sprejem Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Postojna za leto 2010 

4. Sprejem Odloka o določitvi objektov za izvedbo vzdrževalnih del na območju  

PO9/2 (Majlont – sever), PO19/4 (Majlont – jug), PO39/1 (Zgornja Kolodvorska), ki 

se urejajo z občinskim prostorskim načrtom Občine Postojna  

5. Sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni 

dejavnosti ter urejanju pokopališč na območju občine Postojna  

6. Sprejem Odloka o dopolnitvi  Odloka o komunalnih taksah Občine Postojna  

7. Potrditev dokumenta identifikacije investicijskega projekta za »Izgradnjo regijskega 

centra za ravnanje z odpadki Notranjska-Istra-Kras« ter Sprejem sklepa za podpis 

medobčinske pogodbe o sodelovanju pri pripravi in izvedbi projekta center za 

ravnanje z odpadki notranjske, Istre in krasa  (CERO NIK)  

8. Podpis pogodbe o sofinanciranju investicije v obnovo in rekonstrukcijo skupnega dela 

javnega vodovodnega sistema Postojna – Pivka v kohezijskem projektu »Dograditev 

in rekonstrukcija vodovodnih sistemov na povodju zgornje in srednje Ljubljanice«  

9. Obravnava in sprejem stališč glede umeščanja v prostor predvidenega avtocestnega 

kraka proti Jelšanam  

10. Obravnava in sprejem Deklaracije primorskih občin v podporo pobudo za uveljavitev 

zaščitne klavzule v zvezi s trgom nepremičnin na Primorskem  

11. Promet z nepremičninami  



12. Razno 

 

 

Ad 2) 

Potrditev zapisa 1. seje odbora 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel   s k l e p :  

 

Odbor za okolje potrjuje zapis 1. seje odbora. 

 

 

Ad 3) 

Sprejem Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Postojna za leto 2010 

 

Obrazložitev  je podal Boštjan Udovič.  

 

Razpravljali so:  Dominik Fajdiga,  Janko Nabergoj, Dominik Širca,. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovoril  Urban Pinter. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel naslednji  s k l e p  :  

  

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o zaključnem 

računu proračuna Občine Postojna za leto 2010. 

 

Ad 4) 

Sprejem Odloka o določitvi objektov za izvedbo vzdrževalnih del na območju 

PO9/2 (Majlont – sever), PO19/4 (Majlont – jug), PO39/1 (Zgornja Kolodvorska), ki se 

urejajo z občinskim prostorskim načrtom Občine Postojna 

 

Obrazložitev in odgovore na vprašanja iz razprave je podal Boštjan Udovič. 

 

Razpravljali so:  Janko Nabergoj, Herman Zakrajšek, Iztok Podbregar, Dominik Fajdiga, 

Dominik Širca, Andrej Poljšak.  

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno (pri glasovanju odsoten Iztok Podbregar) sprejel 

naslednji   s k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu Občine Postojna, da sprejme Odlok o 

določitvi objektov za izvedbo vzdrževalnih del na območju PO9/2 (Majlont – sever), PO19/4 

(Majlont – jug), PO39/1 (Zgornja Kolodvorska), ki se urejajo z občinskim prostorskim 

načrtom Občine Postojna. 

 

 

Ad 5)  

Sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni 

dejavnosti ter urejanju pokopališč na območju občine Postojna 

 

Obrazložitev  k odloku je podal Urban Pinter, ki je tudi odgovarjal na vprašanja iz razprave. 

 



Razpravljali so: Andrej Poljšak, Janko Nabergoj, Dominik Fajdiga, Herman Zakrajšek. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel naslednji    s k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu Občine Postojna, da sprejme Odlok o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter urejanju 

pokopališč na območju občine Postojna. 

 

Ad 6) 

Sprejem Odloka o dopolnitvi  Odloka o komunalnih taksah Občine Postojna 

 

Obrazložitev k odloku je podal Urban Pinter, ki je tudi odgovarjal na vprašanja iz razprave. 

 

Razpravljali sta: Dominik Fajdiga, Iztok Podbregar. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel naslednji   s  k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu Občine Postojna, da sprejme Odlok o 

dopolnitvi Odloka o komunalnih taksah Občine Postojna.  

 

 

Ad 7) 

Potrditev dokumenta identifikacije investicijskega projekta za »Izgradnjo regijskega 

centra za ravnanje z odpadki Notranjska-Istra-Kras« ter Sprejem sklepa za podpis 

medobčinske pogodbe o sodelovanju pri pripravi in izvedbi projekta center za ravnanje 

z odpadki notranjske, Istre in krasa  (CERO NIK) 

 

Obrazložitev k tej točki je podal Boštjan Udovič. 

 

Razpravljala sta: Iztok Podbregar, Dominik Fajdiga. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovoril Urban Pinter.  

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel naslednji   s k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu Občine Postojna, da potrdi dokument 

identifikacije investicijskega projekta za »Izgradnjo regijskega centra za ravnanje z odpadki 

Notranjska-Istra-Kras« ter Sprejem sklepa za podpis medobčinske pogodbe o sodelovanju pri 

pripravi in izvedbi projekta center za ravnanje z odpadki notranjske, Istre in krasa  (CERO 

NIK). 

 

Ad 8) 

Podpis pogodbe o sofinanciranju investicije v obnovo in rekonstrukcijo skupnega dela 

javnega vodovodnega sistema Postojna – Pivka v kohezijskem projektu »Dograditev in 

rekonstrukcija vodovodnih sistemov na povodju zgornje in srednje Ljubljanice« 

 

Obrazložitev je podal Urban Pinter, ki je tudi odgovarjal na  vprašanja iz razprave. 

 

Razpravljala sta: Iztok Podbregar, Andrej Poljšak. 

 



Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel naslednji  s k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu podpis pogodbe o sofinanciranju 

investicije v obnovo in rekonstrukcijo skupnega dela javnega vodovodnega sistema Postojna – 

Pivka v kohezijskem projektu »Dograditev in rekonstrukcija vodovodnih sistemov na povodju 

zgornje in srednje Ljubljanice«. 

 

Ad 9) 

Obravnava in sprejem stališč glede umeščanja v prostor predvidenega avtocestnega 

kraka proti Jelšanam 

 

Obrazložitev k tej točki je podal Andrej Poljšak, ki je tudi odgovarjal na vprašanja iz 

razprave. 

 

Razpravljali sta: Iztok Podbregar, Janko Nabergoj. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel   s k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu Občine Postojna, da nasprotuje 

umestitvi avtocestne povezave med Jelšanami in avtocesto Postojna – Divača na območje 

Občine Postojna. Občinski svet Občine Postojna Ministrstvu za okolje in prostor ter 

Ministrstvu za promet predlaga, da prometno povezavo v smeri proti Jelšanam rešuje z 

rekonstrukcijo magistralne ceste G1 ter z umestitvijo regionalne obvoznice, ki bo prometno 

razbremenila naselja Rakitnik, Matenja vas in Prestranek. 

 

Ad 10) 

Obravnava in sprejem Deklaracije primorskih občin v podporo pobudo za uveljavitev 

zaščitne klavzule v zvezi s trgom nepremičnin na Primorskem 

 

Obrazložitev je podaj Boštjan Udovič. 

 

V razpravi so sodelovali: Iztok Podbregar, Janko Nabergoj, Dominik Fajdiga, Dominik Širca. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel   s k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu Občine Postojna, da sprejme Izjavo o 

sprejemu Deklaracije občin za uveljavitev zaščitne klavzule v zvezi s trgom nepremičnin. 

 

Ad 11) 

Promet z nepremičninami 

 

Obrazložitev je podal Boštjan Udovič. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel  s k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu Občine Postojna, da da soglasje k 

prometu z nepremičninami. 

 



Ad 12) 

Razno 

 

Pod to točko je Janko Nabergoj vprašal, kaj se trenutno  dogaja v zvezi s Počkom.  

Andrej Poljšak je v zvezi s tem povedal, da bo to uvrščeno na sejo odbora, takoj ko bo kaj 

novega v zvezi s tem. 

 

Janko Nabergoj je imel še vprašanje v zvezi z Javnim razpisom za sanacijo javne razsvetljave, 

in sicer v zvezi s prihrankom. 

Boštjan Udovič mu je pojasnil, da niso pričakovali tako velikega odziva na razpis. Razpis 

bodo ponovili in ga bolj konkretizirali. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.00 uri. 

 

 

 

 

ZAPISNIČARKA: PREDSEDNIK ODBORA         

Bernarda Lenarčič       Andrej Poljšak 


